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Ärende 11: Utredning om förutsättningar för utegym, hinderbanor och 
BMX 

 

De senaste åren har Huddinge expanderat kraftigt och kommunen står inför en fortsatt 
tillväxt. När Huddinge växer och utvecklas är ytor för idrott och rörelse nödvändiga för att vi 
ska fortsätta vara en socialt hållbar kommun.  

 

Socialdemokraterna välkomnar därför att det genom den här utredningen har tagits ett 
samlat grepp kring förutsättningar för utegym, hinderbanor och BMX. Vi delar också 
utredningens uppfattning att det finns en jämförelsevis god tillgång till utegym i Huddinge. 
Vid planering av fler utegym instämmer vi därför i att de med fördel bör utformas på ett 
sådant sätt att de blir tillgängliga för grupper som nuvarande utegym i första hand inte är 
riktade till, däribland äldre och personer med funktionsvariationer. Det är också viktigt att 
nya utegym planeras i kommundelar och områden där tillgången idag är mer begränsad. 
 
Vi delar även utredningens uppfattning gällande hinderbanor i avseendet att det är en 
tämligen specifik träningsform och att upprustning av den nuvarande banan i dagsläget 
framstår som mer prioriterat än att bygga fler.  
 
Gällande BMX vet vi att det sedan länge, förutom verksamheten i Visättra, finns ett stort 
engagemang för detta i den östra kommundelen och ett starkt önskemål om att ersätta den 
tidigare anläggningen i Skogås. Socialdemokraterna vill förbättra förutsättningarna för ett 
starkt idrotts- och föreningsliv i hela kommunen och vi ser det som prioriterat att de medel 
som är avsatta nu används för att återskapa goda möjligheter för BMX-verksamhet i östra 
Huddinge. 
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